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Takoj obravnavati samoupravne sporazume
Predsednik našega izvršnega sveta MOan Jelenc je 9. aprila povabil

na pogovor direktorje naših organizacij združenega dela. Na tem se-
stanku so se seznanili z lanskimi rezultati občinskega gospodarstva in z
gibanji na tem področju v prvih dveh mesecih letošnjega leta; slišali pa
soiudi informacijo glede sprcjemanja samoupravnih spora/umov o
temeljih planov sisov družbenih dejavnosti in imteriane proizvodnje v
ozdih naše občine. S sprejemanjem le-teh namreč ne ntoremo biti za-
dovoljni, saj je do lega sestanka od 162 ozdov sprejelo na primer spo-
razum za stanovanjsko gospodarstvo le 65 ozdov, komunalno 35, za
štipendiranje ga je podpisalo 38; podobno je slanje tudi v drugih sisih
in programih.

»Ne gre več le za zaostajanje
samoupravljanja, ampak tako
stanje kaže že na motenje go-
spodarjenja, posebej že v druž-
benih dejavnostih, saj te skupno-
sti delajo na osnovi planov, ki so
zdaj še neusklajeni, neveljavni in
slonijo le na zakonih in odlokih o
začasnem financiranju. ne pa na
samoupravni način sprejetih do-

kumentih,« je razložil predsed-
nik naše občinske konference
SZDLJanezLah.ki je na tem se-
stanku direktorjem spregovoril o
tem problemu.

Vzrokov za medlo sprejema-
nje samoupravnih sporazumov
je najbrž več. prav gotovo pa je
eden pomembnejših prepozno
oblikovanje gradiv in njihovo

pošiljanje x več paketih. To še
zlasti velja za sise na republiški
ravni, saj nekateri sporazumi še
niso do danes pripravljeni.
(S težavami, ki nastajajo zaradi
tega ravnanja, je naše predsed-
stvo OK SZDL obvestilo tudi
RK SZDL.) Verjetno pa je k
prepočasnemu sprejemanju teh
sporazumov, čeprav so nekateri
od njih povezani tudi s programi
za letošnje leto, prispevalo tudi
zanašanje na zakon o začasnem
financiranju in pa manjša pozor-
nost družbenopolitičnih organi-
zacij, ki so se v tem času ukvar-
jale predvsem z obilico nalog.

povezanimi z volitvami.
Ker naj bi skupščine sisov ugo-

tavljale veljavnost sporazumov v
mesecu maju in ker ni nikakršnih
objektivnih razlogov, da delavci
ne bi takoj odločali o tem.morajo
direktorji. je bil sklep tega po-
sveta, kot odgovorni tudi za or-
ganizacijo in pripravo samou-
pravnega odločanja skupaj z
družbenopolitičnimi organizaci-
jami storiti vse, da v njihovih
ozdih čimprej obravnavajo te
sporazume.

Gospodarski rezultati za lan-
sko leto so še kar ugodni, čeprav
zaradi spremenjenih predpisov v
zunanjetrgovinski menjavi, do
katerih je prišlo konec lanskega
leta, nismo dosegli načrtovanega
konvertibilnega izvoza. Tako je
na tem posvetu ocenila poslova-
nje naših ozdov v lanskem letu
Nina Jevšnik, predsednica komi-
teja za družbeno planiranje in
družbenogospodarski razvoj.̂ Po
podatkih našega komiteja se je
fizični obseg proizvodnje v prvih
dveh mesecih letošnjega leta v
primerjavi z enakim obdobjem
lani povečal za 5,9 odstotka,
medtem ko konvertibilni izvoz
po njihovih ocenah še vedno
pada. V primerjavi z decembrom
lani je bil februarja nižji za 19
odstotokov.
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